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Skrivelse om övergång till läsplattor i nämnden 
 
Utvecklingen går framåt. Idag finns det tekniska möjligheter som gör en stor andel av 
pappershanteringen onödig. Om Miljö- och hälsoskyddsnämnden införde läsplattor så är det 
vår övertygelse att vi skulle kunna spara både miljö och pengar genom minskad 
pappershantering och kostnader för distribution mm. 
 
Därför vill vi uppdra följande åt Miljöförvaltningen: 
 

- att utreda hur nämnden kan förses med läsplattor under sådana former att vi över tid 
sparar både miljö och pengar. 

 
 
 
 
 
 


